
Oss, 8 oktober 2019 

Geacht College,

Middels de email ‘Pilot straatcoaches’  van 26 september jl. stelt u ons op de 
hoogte  dat u de Gemeenteraad gaat voorstellen de inzet van straatcoaches te 
vervangen door de inzet van jeugdboa’s.

Dit wekt bij Wijkraad Ruwaard bevreemding en roept daarnaast een aantal 
vragen op.

Bevreemding omdat wij zowel van de wijkbewoners als de professionals veel 
positieve geluiden en waardering horen over de straatcoaches.

Voor de wijkbewoners is het veiligheidsgevoel flink toegenomen. Inzet en 
samenwerking met Buurtpreventie  leidt tot een aantoonbare flinke afname van 
overlast en incidenten.

In deze samenwerking zijn ook de wijkagenten, naar volle tevredenheid, zeer 
nauw betrokken. 

Uw voorstel leidt tot een aantal vragen bij ons.

Kunt u specifiek aangeven waar precies het spaak loopt in de samenwerking en 
communicatie tussen de professionals en  straatcoaches?

Acht u dit zodanig structureel dat dit niet anders oplosbaar is dan te stoppen met 
de straatcoaches? Kunt u dit nader benoemen?

U geeft aan jeugdboa’s in te zetten in plaats van de straatcoaches. Kunt u 
aangeven welke opdracht u gaat geven aan deze inzet? Dat zien wij graag nader 
structureel uitgewerkt ten aanzien van: competenties en kwalificaties, taken, 
samenwerking met Wijkraad, Buurtpreventie, wijkagenten en professionals van 
de BOA’s.

Welke  dienstverlening en beschikbaarheid in onze wijk kunt u ons concreet en 
precies toezeggen?

Gezien de onduidelijkheden en krantenberichten over dit onderwerp, maar ook 
de woorden van betrokken wethouder, zijn wij er niet gerust op dat het stoppen 
met straatcoaches niet gaat leiden tot een verslechtering van de veiligheid en 
overlast in onze wijk.

Derhalve adviseert Wijkraad Ruwaard u in ieder geval voorlopig niet te stoppen 
met de straatcoaches maar voor knelpunten een verbeterplan op te stellen. 
Mogelijk kan geleerd worden van andere gemeenten met straatcoaches.



Wijkraad Ruwaard is van harte bereid om met u in overleg te treden om een en 
ander nader toe te lichten en mee te zoeken naar de meest geschikte oplossing 
om het het veiligheidsgevoel in onze wijk te optimaliseren.

Inmiddels verblijven wij in afwachting van uw reactie.

Met vriendelijke hoogachting,
Namens Wijkraad Ruwaard,

José van Hooft
voorzitter


